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Zápis č. 2 z Komise pro výchovu a vzdělávání MČ Praha 1 

ze dne 11. 1. 2023 

prezenčně, Praha 1, 16:00 – 17:00 

 

Přítomni: Mgr. Eva Špačková, předsedkyně KOVV,  Mgr. Jana Sobotková, LL. M., PaedDr. 

Věra Dvořáková., Sylva Hodková, Mgr. Barbora Kosíková, Mgr. Vlková 

 

Přizvaní hosté: Mgr. Bc. Michaela Vencová, Mgr. David Bodeček MBA (místostarosta), 

PhDr. et Lic. Traian Urban 

                             

Omluven/a: MUDr. Jan Votoček, Giancarlo Lamberti, Mgr. Luboš Čuta 

 

Zapsala:  Bc. Barbora Filkornová, tajemnice KOVV  

 

Místo konání: Vodičkova 9, Odbor školství 

 

Program: 

 

1. Schválení zápisu KOVV 1/2023 

2. Schválení ověřovatele zápisu 2/2023 

3. Schválení programu jednání KOVV 2/202 

4. Schválení a upřesnění statutu Komise pro výchovu a vzdělávání 

5. Postoj členů komise k výběru provozování hřiště Na Františku a hřiště Masná 

6. Různé  

 

Ad1 )  

Schválení zápisu 1. jednání KOVV ze dne 19. 12. 2022 

Hlasování: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Ad 2) 

Členové komise navrhli jako ověřovatelku zápisu 2/2023 paní Mgr. Barboru Kosíkovou 

 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
Ad 3) 

Předsedkyně komise seznámila členy s návrhem programu 2. jednání KOVV v roce 2023. 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání schvaluje zápis z 1. jednání ze dne 19. 12.2022 

Závěr: Ověřovatel zápisu 2. jednání 2023 KOVV byl schválen. 
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Upozornila, že v 17.00 je pevný čas, kdy se členové komise odeberou do zasedací místnosti 

úřadu na společné jednání všech komisí. 

 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 4) 

Předsedkyně komise se dotázala členů Statutu Komise pro výchovu a vzdělávání, zda mají 

výhrady k navrženému a upravenému statutu komise. Tajemnice komise přečetla celé znění 

statutu. Členové komise statut schválili. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání schválila statut Komise pro výchovu a vzdělávání. 

Hlasování: 

PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Ad 5) 

Předsedkyně komise zmínila kolování mylných informací, že minulé vedení radnice nevypsalo 

výběrové řízení na hřiště a proto vznikla tato mimořádná situace. Není tomu tak. Firmě 

Sportechnik - Bohemia k 30. 9.  skončila smlouva a dohodla se se starým vedením MČ, že 

novému vedení radnice nebudou určovat, jaký bude další postup s hřišti. Paní vedoucí Vencová 

informuje, že provoz hřišť je zajištěn k 31. 1. 2023, Jedná se o provizorní řešení, protože ke 12. 

1. 2023 končí spolupráce se Sportechnikem- Bohemia. V plánu je, aby hřiště od 1.2. převzal 

Odbor životního prostředí. Na společném jednání všech tří komisí bude potřeba vybrat vhodnou 

formu provozování.   

Odbor školství splnil svůj úkol zajistit evidenci veškerého majetku na hřišti. Paní předsedkyně 

zmiňuje, že nejvhodnější formou provozování hřišť se jeví výpůjčka.  Pan místostarosta, 

informoval, že obě hřiště přebírá MČ dne 13. 1. po 18 letech provozu a budou v plném rozsahu 

gesčně spadat pod Odbor školství. Jsou zde dva důležité aspekty: prvním jsou finance, ročně se 

dříve platil 1 mil. Kč, nyní 1 mil Kč měsíčně. Aktuálně to stačí pouze na provoz 2-3 měsíce. 

Druhým je bezpečnost – za ni od 13. 1. odpovídá vedoucí odboru školství a je potřeba co 

nejdříve vyřešit budoucí provoz hřišť. 

 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzali informaci na vědomí. 

 

Ad 6) 

Předsedkyně komise pro výchovu a vzdělávání seznámila členy komise se členy školských rad 

ZŠ jmenovaných za zřizovatele, kterým končí funkční období. Na dalším jednání komise se 

určí a odsouhlasí členové školských rad a poté Odbor školství vytvoří materiál do Rady.  

Závěr: Návrh Programu 2. jednání KOVV byl přijat. 
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Členka komise pro výchovu a vzdělávání paní Kosíková zmínila stížnost dvou rodičů na 

nepořádek v ZŠ Brána jazyků. Paní vedoucí Mgr. Vencová odpověděla, že se nyní jedná s rodiči 

ve věci komplexního úklidu po stavebních pracích a úklidu ve vnitřních prostorách škol, 

záležitost se aktuálně aktivně řeší. Pan místostarosta dodal, že to je věc, které se naplno 

s Odborem školství věnuje. Navrhuje, aby s pomocí Komise pro výchovu a vzdělávání bylo na 

Komisi investic do budoucna směřováno doporučení do vybavení škol zainvestovat. V průběhu 

roku bude dobré dávat podněty na investiční komisi. Předsedkyně komise dala za úkol panu 

řediteli ZŠ Brána jazyků, aby vyhlásil výběrové řízení na novou úklidovou firmu.  

 

Paní místopředsedkyně Sobotková se dotázala, jak jsou na tom ZŠ s hřišti., zda by nebylo 

vhodné dát nafukovací haly na malá hřiště u škol. Předsedkyně komise odpověděla, že 

nafukovací haly památkáři většinou nedovolí, ale byla schválena nafukovací hala na hřišti 

Masná. Kdyby to bylo možné, pomohlo by to ředitelům při tvorbě rozvrhu.  

 

Paní předsedkyně zmínila, že znovu dostala nabídku, spolupráce s panem H. který bude pro 

Prahu 1 pořádat Den Země. Městská část Praha 1 by to zaštítila. 

 

Závěr: Komise pro výchovu a vzdělávání vzali informaci na vědomí. 

 

 

Konec v 17:00 

 

 

Přílohy:  

1. Prezenční listina 

 

Zápis sepsán dne: 16. 1.2023 

Zápis ověřen dne:   

 

 

 

     …………………………………………………                                           ……………………………………………………… 

Mgr. Barbora Kosíková, ověřovatel                       Mgr. Eva Špačková, předsedkyně komise 


